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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o zwrócenie się do odpowiednich służb które wykonywały prace w pasie 

ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Strzeleckiej na wysokości zjazdu do firm M+ i 

Cewe Sp.z 0 .0., ażeby po swoich pracach doprowadziły pas ścieżki rowerowej 

do stanu pierwotnego. Asfalt na ścieżce został wycięty podczas prac, a po ich 

zakończeniu dziury zostały tylko utwardzone. Utwardzenie po zimie się zapada 

. przez co w idealnej nawierzchni ścieżki są dziury. 
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